
Van: Jacqueline Versteeg [mailto:jcmversteeg@hetnet.nl]  

Verzonden: vrijdag 7 februari 2014 10:50 

Aan: Engelsman, Marie Louise 
Onderwerp: rondvraag WMC 

 
Hoi Marie Louise 
 
Heb een vraag voor de rondvraag. Ik meen me te herinneren dat ik vorig jaar al heb gevraagd of de 
gedeputeerde Cultuur ons op de hoogte kan houden vd ontwikkelingen vd nw bibliotheekwet en of 
dat consequenties heeft voor het huidige beleid vd provincie, ook irt het advies van de Raad voor 
Cultuur vorig jaar die adviseert om de provincie als bestuurslaag er tussenuit te halen. Ik dacht dat dit 
op de termijnagenda zou staan, maar het heeft er of nooit op gestaan of is er weer af….Ik wil deze 
vraag graag weer stellen en een stavaza horen. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Jacqueline Versteeg, 
Statenlid D66 Provincie Utrecht 
(portefeuilles Bestuur, Jeugdzorg, Cultuur) 
  
Email:j.versteeg@d66.nl 
Mobiel: 06-10784547 
Twitter: https://twitter.com/#!/jacquelined66 
Linkedin: http://nl.linkedin.com/in/jacquelineversteeg 
  
www.d66.nl 
www.d66provincieutrecht.nl 
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